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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(t.j.Dz.U. z 2023 r. poz.40 ) przekazuję zapytanie złożone podczas obrad sesji Rady

Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 28 lutego 2024 r. przez radnego Rady Miejskiej

Pana Roberta Sieg.
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Pan

Waldemar Stupałkowski
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
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Pan Przewodniczący Rady Miejskiej

inż. Franciszek Lesinski
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ZAPYTANIE

Pan Burmistrz %pólna Krajeńskiego

mgr. inż. Waldemar Stupałkowski

W ubiegłym roku na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku
Publicznego procedowana była sprawa wniosku dotycz4cego budowy ścieżki pieszo-
rovverovvej wzdłuż drogi wojewódzkiej DW 241 w miejscowości Zboże obejmującej
kilkusetmetrowy odcinek od końca wsi do skrzyżowania z drogą gmimią przy Kościele.
Komisja wniosek złożony przez Panią Sołtys Zboża i Radę Sołecką zaopiniowała jednogłośnie
pozytywnie i przekazała do dalszego procedowania do organu zgodnie z właściwością
terytorialną. Na jakim etapie jest sprawa, ponieważ nie otrzymaliśmy żadnej odpowiedzi.
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